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Videresendt melding:

Fra: Ole Martin <omhagard@broadpark.no>
Dato: 10. juni 2015 00:00:12 CEST
Til: Kari Frøseth <kari.froseth@orland.kommune.no>
Kopi: Kvam Ketil <Ketil.Kvam@orland.kommune.no>
Emne: Gårdsråd.

Som leder av arbeidsutvalget for produsentlaget i Ørland/Bjugn er jeg blitt kontaktet av 
Ørland Bondelag og Støygruppen om forslag til endringer av retningslinjene for gårdsråd.

Det er kommet et forslag som er utarbeidet av berørte bønder i rød sone, og som de mener 
vil tjene sin sak best. Gjennom diskusjoner med Bondelaget og støygruppen har jeg tro på at 
dette kan være en løsning for hvordan disse midlene kan brukes. Jeg er kjent med at det er 
stor møteaktivitet og deltakelse blant de berørte i rød støysone om dette.

Som tillitsvalgt for melkebøndene i Ørland og Bjugn er mitt hovedfokus framtiden for disse, 
og mener de at fellesprosjekter er bedre enn gårdsråd på enkeltnivå, så støtter jeg det. 

Mvh

Ole Martin Hågård 
Leder AU produsentlaget Ørland/Bjugn
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